

မှတ်ချက် - ကျောင်းကားစီးသူများ အတွက် လက်မှတ်ထိုးရမည့် ပုံစံ စာရွက်နောက်ကျောတွင် ပါရှိပါသည်။



Frederick County Public Schools
Reach. Challenge. Prepare.

သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဌာန
301-644-5366

7446 Hayward Road
Frederick, MD 21702
Fax: 301-644-5382

ချစ်ခင်လေးစားရပါသော မိဘ / အုပ်ထိန်းသူ

FCPS ၏ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ဌာန အနေဖြင့် သင့်အား ကြိုဆိုပါသည်။ လုံခြုံစိတ်ချရပြီး စိတ်ကျေနပ်ဖွယ် အတွေ့အကြုံများ ရရရှိစေရန် လမ်းညွှန်ချက်အချို့ ဝေမျှ လိုပါသည်။ ကျောင်းသို့ ရောက်မောစွာ ရောက်ရှိသည့် ခရီးစဉ် တစ်ခု ဖြစ်စေရန် အတတ်အတွက် ကျောင်းသားများ နှင့် မိဘများသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ လက်တွဲဖော်များဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသို့ လမ်းလျှောက်လာသည် ဖြစ်စေ ၊ ကျောင်းကားဖြင့် လာရောက်သည် ဖြစ်စေ ၊ ကျောင်းသားများ အားလုံး ဘေးအန္တရာယ် ကင်းရှင်းစေရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ လက်တွဲဆောင်ရွက်မှု ကို ဖော်ဆောင် လိုပါသည်။ ကျောင်းသားတိုင်း ဘေးအန္တရာယ် ကင်းကင်းရှင်းရှင်း သွားလာရေး ၊ ၎င်း တို့ နေ့စဉ်သွားလာ နေရသော ကျောင်းသွား၊ ကျောင်းပြန် ခရီးစဉ်တွင် ဘေးအန္တရာယ် ကင်းရှင်းရေး အရေးပေး အမူအကျင့်တို့ဖြင့် သွားလာရန်နှင့် အခြားသူများ သည်လည်းပဲ လုံခြုံစိတ်ချပြီး သက်တောင့် ဖြစ်သော ခရီးစဉ် တစ်ခု ဖြစ်စေရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရန် အရေးကြီးပါသည်။

ကျောင်းသားများ ကျောင်းသို့ လမ်းလျှောက်လာပါက အောက်ပါ အကြံပြုချက်များ ပေးလိုပါသည်။

1. အဖွဲ့များဖွဲ့၍ လမ်းလျှောက်ပါ။
2. အသက်ငယ်သော ကျောင်းသားများ အတွက် လူကြီး၏ ကြီးကြပ်မှု စီစဉ်ပေးပါ။
3. လမ်းလျှောက်သွားရမည့်လမ်းကို သတ်မှတ်ပြီး သင့်တော်သည့် လမ်းကြောင်းကို အသုံးပြုပါ။
ကျောင်းသားများ နှင့် မိဘများအတွက် အရင်းအမြစ်များ၊ "လမ်းလျှောက်သွားသော ကျောင်းကား (Walking School Bus)" အပါအဝင် အခြားသော အရင်းအမြစ်များ ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝဘ်ဆိုဒ် <https://www.fcps.org/transportation/information-for-walkers> တွင် ရယူနိုင်ပါသည်။

ကျောင်းသားများကျောင်းသို့ ကျောင်းကားဖြင့် လာရောက်ပါက ကျောင်းသားများ၏ အမူအကျင့် ကောင်းမွန်စေရန်နှင့် ကေ ကျောင်းသား အချင်းချင်း နိုင်ထက်စီးနင်းပြုခြင်းကဲ့သို့သော ကိရိစ္ဆာန်များကို ရှောင်ကျဉ်နိုင်ရန် ကျောင်းသားတိုင်း ဘေးအန္တရာယ် ကင်းရှင်းရေးကို အလေးပေးဆောင်ရွက်ထား သည့် FCPS ၏ မူဝါဒများနှင့် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို လိုက်နာသင့်ပါသည်။ အများပြည်သူကျောင်းကား စီးနင်းခြင်းသည် ရပိုင်ခွင့် မဟုတ် ၊ အထူး အခွင့်အရေး တစ်ရပ် ဖြစ်သည်ကို သတိပြုစေလိုပါသည်။ ကျောင်းသို့ ကျောင်းကားဖြင့် လာရောက်ပါက အောက်ပါ အကြံပြုချက်များ ပေးလိုပါသည်။

1. ကျောင်းကားမောင်းသူမှ လမ်းညွှန်ချက်ပေးသည်နှင့် ပထမ အကြိမ်မှာပင် လမ်းညွှန်ချက်များကို လိုက်နာပါ။
2. ကျောင်းကား ရွေ့လျားနေချိန်တွင် ထိုင်ခုံ၌သာ အမြဲထိုင်နေပါ။
3. ကျောင်းကားအပြင်သို့ ခြေ၊ လက် မထုတ် ပါနှင့်။
4. လက် | ခြေထောက် ငြိမ်သက်စွာထားပြီး ၊ ကိုယ်ပိုင်ပစ္စည်းကို ကိုယ်နဲ့ အတူထားကာ မိမိအသိအားဖြင့် အနောက်အယုတ်ပေးခြင်း မပြုပါနှင့်။
5. ကျောင်းကားပေါ်တွင် အစားအစာ စားသောက်ခြင်း ၊ ဆေးလိပ်သောက်ခြင်း ၊ ရိုင်းယူသော စကားများဖြင့် ပြောဆိုခြင်း မပြုရ ၊
6. ကျောင်းသားစည်းကမ်းဥပဒေများ (FCPS စည်းမျဉ်းဥပဒေ ၄၀၀-၈ နှင့် ၄၀၀-၄၈ တွင်ကြည့်ပါ။) အတိုင်း လိုက်နာ ကျင့်ကြံပါ။
7. ကျောင်းသားများသည် သတ်မှတ်ထားသည့် ကျောင်းကားတွင်သာ စီးရပါမည်။ ကျောင်းကားဖြင့် သူငယ်ချင်းများကို အိမ်အိမ်သို့ခေါ်ဆောင်ခြင်းသည် ကျောင်းနှင့် ကျောင်းကားယာဉ်မောင်းအတွက် တာဝန်ပိုကြီးစေရုံသာမက နေရာမလုံလောက် က်မှုကိုလည်း ဖြစ်စေနိုင်ပါသည်။ အရေးပေါ်အခြေအနေတွင်သာ ကျောင်းအုပ်က ကျောင်းသားမိဘ၏တောင်းဆိုချက်ကို ခွင့်ပြုပြီးအခြား ကျောင်းကားပေါ်တွင် စီးခွင့်ပြုပါမည်။ မိဘ၏တောင်းဆိုစာကို ကျောင်းစီမံခန့်ခွဲမှုက လက်

လက်မှတ်ထိုး/အတည်ပြုထားသော စာရွက်ပါမှသာ ကျောင်းကားယာဉ်မောင်းမှ စီးနင်းခွင့်ပြုပါလိမ့်မည်။ အလုပ်ခွင်၊ လူမှုတွေ့ဆုံပွဲများ၊ ကျောင်းနှင့်ဆက်ဆိုင်သော အားကစားပွဲများ နှင့် လေ့ကျင့်ချိန်များအတွက်မူ အကြံအပိုမှာ မိမိဘာများ၏ တာဝန်သာဖြစ်ပါသည်။

ကျောင်းသားများအား ကျောင်းသားအားလုံး အဆင်ပြေချောမွေ့သည့် အစီအစဉ် ဖြစ်စေရန် အတွက် ထိ ထိုင်ခုံနေရာချထားခြင်းကို အဖွဲ့လိုက်သော်လည်းကောင်း၊ တစ်ဦးချင်းသော်လည်းကောင်း လွတ်လပ်စွာ နေရာချထားခွင့် ပေးထားပြီးဖြစ်သည်။ ယဉ်မောင်းအများစုသည် ကျောင်းသားများကို ကောင်းစွာ ကွပ်ကဲ နိုင်ရန်နှင့် နေရာထိုင်ခင်း အဆ အဆင်ပြေစေရန် အတွက် ခုံနေရာချထားခြင်းကို အလိုအလျောက် လုပ်ကိုင်ကြပြီး၊ နေရာချထားခြင်းနှင့် ပတ်ပတ်သက်၍ လိုအပ်ချက်များ အတွက် ကျောင်းနှင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက် ပါသည်။

အကယ်၍ ကျောင်းသားမှ စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်ပါက ၊ အောက်ပါ တို့ကို ဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ပါသည်။

အဆင့် ၁

နှုတ်အားဖြင့် သတိပေးခြင်း - ယာဉ်မောင်းမှ ကျောင်းသား အမ

အမည် နှင့် ပြုမူသောအပြုအမူအား ထုတ်ဖော်၍ သူ သို့မဟုတ် သူမအား နှုတ်အားဖြင့် သတိပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။

အဆင့် ၂

ယာဉ်မောင်း၏ အရေးယူမှု - ယာဉ်မောင်း အနေဖြင့် အောက်ပါ "အဆင့် ၂ " အရေးယူမှုများ ကို တစ်ခု သို့မဟုတ် တစ်ခုထက်ပို၍ ရွေးချယ်ပြီး အရေးယူမှု ပြုလုပ်နိုင်သည်။ သို့သော် ပထမ အဆင့် ဆက်ဆံသွယ်ခြင်းသည် မိဘ / အုပ်ထိန်းသူ ဖြစ်ပါလိမ့်မည်။

• **မိဘ / အုပ်ထိန်းသူ ဆက်သွယ်ရေး** - တယ်လီဖုန်း ဆက်သွယ်မှု၊ အီးမေး၊ စာဖြင့် စသဖြင့် တစ်နည်းနည်းဖြင့် ဆက်သွယ် နိုင်ပါသည်။

• **စောင့်ကြည့်မှုဖြင့်နေထိုင်ရသည့်ကာလ** - တစ်ပတ်ကြာမြင့် ပါမည်။ စောင့်ကြည့်မှုဖြင့် နေထိုင်ရသည့် အချိန်တွင် ဆီ ဆိုးရွားသည့် အမူအကျင့် ဆက်လက် ပြုလုပ်ပါက ကျောင်းအုပ်ရုံးခန်းသို့ စေလွှတ်ခြင်း ခံရမည်။

• **ထိုင်ခုံနေရာ သတ်မှတ်ခြင်း** - ကျောင်းသားကို ရှေ့ခုံ၌ တစ်ပတ် ထိုင်ခိုင်းမည် ဖြစ်ပါသည်။ ထို ရက်သတ္တပတ် တစ်ပတ် အတ အတွင်း အ မူအကျင့်ကောင်းမွန်ပါက ၊ ယာ ယာဉ်မောင်း အနေဖြင့် ကျောင်းသားအား ထိုင်ခုံ ရွေးချယ်စေခြင်း သိ သို့မဟုတ် ယာဉ်မောင်းမှ အခြားနေရာ တစ်နေရာတွင် ပြောင်းလဲ ထိုင်စေခြင်း ပြုလုပ် နိုင်သည်။ ဆီ ဆိုးရွားသည့် အမူအကျင့် ဆက်လက် လုပ်ကိုင်နေပါက ကျောင်းအုပ်ထံသို့ စေလွှတ်ခြင်း ခံရမည်။

အဆင့် ၃

ရုံးသို့ လွှဲပြောင်းပေးခြင်း - အကယ်၍ ဆိုးရွားသည့် အ မူအကျင့်ကို ဆက်လက် ဆောင်ရွက် နေပါက ၊ ယာ ယာဉ်မောင်း အနေဖြင့် အီလက်ထရွန်နစ် လွှဲပြောင်းစာကို ပြင်ဆင် / ပို့လွှတ် နိုင်ပြီး ထိ ထိုစာသည် ကျောင်းအုပ်ချုပ်ရေး နှင့် သတ်မှတ်ထားသော သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး မန မန်နေဂျာ ထံသို့ အလိုအလျောက် ပေးပို့သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

မှတ်ချက် - လက်မခံနိုင်သော ဆိုးရွားပြင်းထန်သည့် အမူအကျင့်များ ဆောင်ရွက်သည့် အခြေအနေ (ဥပမာ - ခိုက်ရန် ဖြစ်ပွားခြင်း၊ ဘေးအန္တရာယ် ကင်းရှင်းရေး ကို ဖောက်ဖျက်ခြင်း ၊ ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ပစ္စည်း ဥစ္စာများကို ဖျက်ဆီးခြင်း စသည်) သိ သို့မဟုတ် ပိုမို ဆိုးရွားသည့် လုပ်ဆောင်ချက်များ ကြုံတွေ့ရပါက ၊ ရေရှည် ထိုင်ခုံ ပြေ ပြောင်းရွေ့သတ်မှတ် ခံရခြင်း သို့မဟုတ် ကျောင်းကား စီးခြင်းမှ ဆိုင်းငံ့ခြင်းတို့ ဆောင်ရွက်နိုင်သည်။

ကျောင်းကား မောင်းသူ အနေဖြင့် ဤ မူဝါဒများကို ကျောင်းသားများ နှင့် ဆွေးနွေး တိုင်ပင် ထားရမည့် တာ တာဝန် ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ အနေဖြင့် သင့်ကလေး နှင့် ဤ ကိစ္စများကို တိုင်ပင်ဆွေးနွေးထားရန် တေ တောင်းဆို လိုပါသည်။ ပိုင်းဝန်းကူညီပေးမှုအတွက် ကျေးဇူး တင်ရှိအပ်ပါသည်။

စည်းမျဉ်း ဥပဒေများကို လိုက်နာပြီး ဘေးအန္တရာယ် ကင်းရှင်းသည့် ကျောင်းကား ခရီးစဉ် ဖြစ်စေရန် ပိုင်းဝန်း ကူညီပေးကြသော ကေ ကျောင်းသားများကို ကျွန်ုပ်တို့ အသိအမှတ် ပြုပါသည်။ ထိုအာ ကျောင်း နှင့် အိမ်ကြား ကောင်းမွန်သော အမ အမူအကျင့်များဖြင့် လမ်းလျှောက် သွားလာကြသော ကျောင်းသားများ ကိုလည်း အသိအမှတ်ပြုပါသည်။

ကျောင်းသားတိုင်း လမ်းခရီးတွင် ဘေးအန္တရာယ် ကင်းရှင်းစွာဖြင့် သွားလာနိုင်သော ပညာသင်နှစ် တစ်နှစ် ဖြစ်ရန် ကျ ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်လင့်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ကို အချိန်မရွေး ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

လေးစားစွာဖြင့်



Willard "Mac" McLean
သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး တာဝန်ရှိ ဒါရိုက်တာ

ကျောင်းကားစီးသူများ၏ မိဘ / အုပ်ထိန်းသူ များ အတွက်သာ၊
ကျေးဇူးပြု၍ ပုံစံ၏ အောက်ပိုင်းကို ဖြည့်စွက်ပြီး ကျောင်းကားမောင်းသူအား ပြန်ပေးပါ။

ကျွန်ုပ်သည် သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဆိုင်ရာစာကို ဖတ်ရှုပြီး ကျွန်ုပ်၏ ကလေးနှင့် ဆွေးနွေးပြီးဖြစ်ပါသည်။

ကျောင်းသားအမည် (ပီသစွာရေးပါ)

မိဘ / အုပ်ထိန်းသူ အမည် (ပီသစွာရေးပါ)

အတန်း

ကျောင်း

ကျောင်းသားနေထိုင်သည့် လမ်းအမည်

ဖုန်းနံပါတ်(များ)

မြို့၊ ပြည်နယ်၊ Zip ကုဒ်

မိဘ / အုပ်ထိန်းသူလက်မှတ်

ရက်စွဲ

အရေးပေါ်အခြေအနေတွင်ဆက်သွယ်ရန်:

ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များ (လိုအပ်လျှင်ဖြည့်စွက်ပါ):

အမည် -

ဖုန်း -

ပြန်လည်တည်းဖြတ်ခြင်း - ဇူလိုင်လ ၃၁ ရက်၊ ၂၀၁၈ခုနှစ် (အက်ဗီပိုင် ၁၉) - အယ်လ်အို